
Interpellation ställd till Caroline Elfors gällande många uppsägningar under året 2023-09-18 

Under början av året, vår och sommar är min uppfattning att många valt att lämna Lekeberg. Det är 

så väl gräsrötter ute i våra verksamheter, som nyckelpersoner och chefer. 

Några exempel är 
Kommundirektör 
HR-chef 
Skolskjutshandläggare 
Kommunikatör 
Chefen på kultur och fritid 
Samhällsstrateg 
Verksamhetsutvecklare 
Verksamhetscontroller 
Näringslivsstrateg 
 
Jag ser också en hög omsättning inom socialförvaltningen generellt 
I samtal med anställda så hör en ju även att fler är på väg bort på olika nivåer, inom flera 

förvaltningar, och jag känner en stor oro över att det börjar likna ett fritt fall där anställda lämnar 

Lekeberg. 

Jag undrar därför: 

- Vilka faktorer kan ha påverkat att så många valt att sluta, och vad görs för att säkerställa 

kontinuitet, kompetens och bra arbetsmiljö framöver? 

 

- Vad har gjorts för att försöka hålla kvar bra personal i Lekeberg i samband med att de har 

eller ämnar säga upp sig? 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
Berth Falk 
Oppositionsråd 
Socialdemokraterna 

 



 

 


